
魔术贴尼龙粘扣带(图)

产品名称 魔术贴尼龙粘扣带(图)

公司名称 深圳市富利制品厂

价格 10.00/卷

规格参数 瑞鸿富:深圳市瑞鸿富科技有限公司
魔术贴:魔术贴尼龙粘扣带
深圳市:深圳市生产

公司地址 中国 广东 深圳市
深圳市龙岗区龙岗街道南联社区水口村

联系电话 86-0755-89752695 13802562274

产品详情

ShenZhen Rui Hongfu Technology Co., Ltd   http://www.szrhfkj.com

深圳市瑞鸿富科技有限公司是集于研发生产尼龙粘扣带魔术贴、射出勾魔术贴、蘑菇头魔术贴、

细软勾魔术贴、勾毛同体魔术贴、不抓毛魔术贴、发卷带魔术贴、高周波电压魔术贴、

阻燃型防火魔术贴、背靠背粘扣带魔术贴捆绑带魔术贴扎带、背胶冲型魔术贴、松紧弹力魔术贴

、、3M魔术贴、魔术布/OK布、注塑袖口魔术贴、3D VR眼镜头带、运动器材魔术贴、医用魔术贴、

数据线收纳皮扣、研磨片魔术贴、特殊魔术贴等产品为粘扣扎带

提供最好的解决方案定制加工的大型厂家之一

Shenzhen Ruihongfu Technology Co., Ltd. is specialized in the production and development of magic tape
nylon, projection magic tape, mushroom head magic tape, soft hook magic tape, hook hair with body magic tape, non-
hair magic tape magic tape, high cycle voltage magic tape, fire retardant magic tape, back-to-back magic tape,
backglue impulse magic tape, loose elastic magic tape, 3M magic tape. Magic Cloth/OK Cloth, Injection Cuff Magic
Paste, 3D VR Eyewear, Sports Equipment Magic Paste, Medical Magic Paste, Data Line Receiving Button, Abrasive
Magic Paste, Special Magic Paste and other products to provide the best solution for bonding and binding tape
customized processing of one of the large manufacturers

http://www.szrhfkj.com/
http://www.szrhfkj.com/
http://www.szrhfkj.com/
http://www.szrhfkj.com/
http://www.szrhfkj.com/
http://www.szrhfkj.com/
http://www.szrhfkj.com/
http://www.szrhfkj.com/
http://www.szrhfkj.com/
http://www.szrhfkj.com/
http://www.szrhfkj.com/
http://www.szrhfkj.com/
http://www.szrhfkj.com/
http://www.szrhfkj.com


魔术贴
制造过程首先是织机将原料尼龙纱经织带机造成胚带形状,在经高温染色设备将半成品的胚带染成各种颜
色.粘扣带的绒面胚带是先染颜色在 经起毛机设备将颜色胚带绒面表面刷起卷毛后再经上浆定型,粘扣带
的钩面是将染好的胚带钩面上浆定型后再将胚带表面的的尼龙单丝经进口切钩机给予均匀适当的切断单
丝便形成带有钩黏性胚带,最后再经进口分条经卷设备给予分条成所需的各种规格宽度.再切断所需长度后
并卷装箱. 

In the manufacturing process of magic tape, first, the loom creates the shape of embryo belt from nylon yarn
warp loom, and then dyes the semi-finished embryo belt into various colors by high temperature dyeing equipment.
The suede embryo belt of the adhesive tape is dyed first. The suede embryo belt of the color embryo belt is brushed
and curled on the suede surface of the color embryo belt by the wool lifter equipment, and then sized and finalized.
The hook surface of the adhesive tape is sized after sizing the dyed embryo belt hook surface. The nylon monofilament
with hook viscous embryo belt is formed by uniformly and properly cutting monofilament by imported hook shearing
machine. Finally, the nylon monofilament with hook viscous embryo belt is divided into various specifications and
widths by imported slitting and winding equipment. After cutting the required length, the nylon monofilament is
coiled into boxes.
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